
 

 

Zápis z 16. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 19.04.2017 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 
Omluveni:   Zdeněk Gürtler, Ing. Tomáš Kupka, Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS.,  

Ing. Petr Urbanec, Mgr. Iveta Zechová  
 
 
Mandátová komise:  Mgr. Radek Nitka  PRO: 9 
    ZDR: 1                    
                                  Ivo Kičmer  PRO: 9   
    ZDR: 1    
Návrhová komise:    Aleš Šklář  PRO: 9   
     ZDR: 1  
   Bc. David Böhm  PRO: 9   
     ZDR: 1    
Ověřovatelé:  Bc. Hana Nevrlá  PRO: 9  
    ZDR: 1  
  Libor Svoboda  PRO: 9 
     ZDR: 1    
 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
 
Starostka města zahájila zasedání zastupitelstva města v 15:02 h. 
 
Přítomno bylo 10 zastupitelů. Omluvila z nepřítomnosti Zdeňka Gürtlera, Ing. Tomáše Kupku,  
Mgr.  Vladimíra  Švidrnocha, DiS., Ing.  Petra  Urbance  a  Mgr.  Ivetu  Zechovou.   Později   se  
dostaví MUDr. Alice Dudová a Ing. Ivo Kiška. 
 

  Starostka města hned na úvod požádala zastupitele o zrušení bodu 16/19 „Dodávka a převod 
práv  k užití  programových modulů GINIS  – DKS,  RAK,  PPO“  z programu,  neboť  ze  zákona 
přísluší ke schválení radě města. 

  Zastupitelé s návrhem souhlasili. 
 

Starostka města se zeptala, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program zastupitelstva 
města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento upravený program 16. zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 19.04.2017. 
 
          
PROGRAM: 
1.  Kontrola plnění usnesení ZM  
2.  Rozbor hospodaření města Vratimova  a  jím  zřízených příspěvkových organizací  za  rok 

2016 
3.  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2016 – Kulturní středisko Vratimov 
4.  Informace o finančních kontrolách prováděných ve II. pololetí roku 2016 
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5.  Příprava koupaliště na sezónu 2017, stanovení termínu zahájení sezóny a cen vstupného 
6.  Vyhodnocení zimní údržby MK 2016/2017 
7.  Darování pozemku parc. č. PK 586/5 o výměře 71 m2, k. ú. Vratimov ve vlastnictví XXXXX 

městu po realizaci stavby „Odkanalizování části Vratimova – lokalita Podlesí“ 
8.  Žádost TC BIOCEL Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
9.  Poskytnutí finančního daru na rok 2017 pro Péče srdcem, z. ú. 
10.  Žádost Spolku POSPOLU při Základní umělecké škole Vratimov o poskytnutí dotace 
11.  Kupní smlouva mezi prodávajícím FC Vratimov, z. s., U Stadionu 838, 739 32 Vratimov, IČ 

26530821  a  kupujícím  městem  Vratimov  na  prodej  pozemku  parc.  č.  881/1,  k.  ú. 
Vratimov a část pozemku parc. č. 879/14, k. ú. Vratimov, smlouva o smlouvě budoucí a 
právu provést stavbu ve smyslu ustanovení § 86 odst. 2 písm. a) a § 110 odst. 2 písm. a) 
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním  řádu na pozemcích parc. č. 
879/11 a 879/12, k. ú. Vratimov mezi městem Vratimov a FC Vratimov, z. s., U Stadionu 
838, 739 32 Vratimov, IČ 26530821 

12.  Kupní  smlouva,  vzorová  Kupní  smlouva,  vzorová  Budoucí  kupní  smlouva  a  vzorová 
Budoucí darovací smlouva k investiční akci „Oprava MK – ul. K Hájence“ 

13.  Revokace usnesení č. 15/17.2 ze dne 15.02.2017 s náhradou 
14.  Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o místních poplatcích 
15.  Schválení veřejnoprávní smlouvy o dotaci ZIK‐ZAK na rok 2017 
16.  Schválení veřejnoprávní smlouvy o dotaci SDH HD na rok 2017 
17.  Kotlíkové dotace 
18.   Rozpočtové opatření č. III/2017 
Hlasování: PRO: 10 
 
Starostka  města  konstatovala,  že  zasedání  zastupitelstva  města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva  města  byl 
podepsán Ivo Kičmerem a Mgr. Danielem Kašičkou. 
 
V 15:05 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
Upozornila zastupitele, že zasedání zastupitelstva města je on‐line přenášeno na web města. 
 
 
Ivo Kičmer  řekl,  že na  zasedání  zastupitelstva města  je přítomen  ředitel  ZUŠ Vratimov Petr 
Hemerle  a  navrhl,  aby  bod  16/10  „Žádost  spolku  POSPOLU  při  Základní  umělecké  škole 
Vratimov o poskytnutí dotace“ byl projednán po kontrole plnění usnesení. 
Zastupitelé s návrhem souhlasili. 
PRO: 11 
 
16/1  Kontrola plnění usnesení ZM 
 
Tajemnice  přítomné  seznámila  s usneseními  z předchozích  jednání  zastupitelstev  města, 
která doposud nebyla splněna. 
 
Jednalo se o usnesení: 
 
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX, Horní Datyně 
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‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
 
28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 

nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
‐ v řízení 

 
2/9    smlouvy o zřízení služebnosti „Odkanalizování části Vratimov“  
  ‐  některé  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  ještě  vlastníky  pozemků  nebyly 

podepsány 
 
5/12  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  a  o  právu  provést  stavbu  k  pozemkům, 

které  zasahují  do  trasy  nově  budovaného  chodníku  v rámci  investiční  akce 
„Dostavba a rekonstrukce chodníků ve Vratimově a Horních Datyních; chodníky 
Horní Datyně, ul. Vratimovská“ 

  ‐ některé smlouvy ještě vlastníky pozemků nebyly podepsány 
 
11/9.2  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“ – část pozemku parc. č. PK 
684/6, k. ú. Vratimov 

  ‐ v řízení, vlastník pozemku XXXXX je nesvépravná 
 
12/5.2  udělení souhlasu obci Řepiště k žádosti o napojení stoky F na kanalizační stoku I, 

která  bude  realizována  za  podmínky  získání  dotace  z programu OPŽP.  Souhlas 
však bude udělen poté, co bude uzavřena Dohoda o úpravě vzájemných práv a 
povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací 

  ‐ souhlas zatím nebyl vydán 
 
12/7  zadání  zpracování  dokumentace  pro  odstranění  stavby  budovy  městského 

koupaliště  č.  p.  1338  a  současně  zpracování  studie  pro  budovu  občanské 
vybavenosti pro zázemí městského koupaliště a přilehlých hřišť (15/6.3) 

    ‐  v řízení,  RM  schválila  zadání  zpracování  studie  dvěma  architektonickým 
kancelářím, které vypracují po jedné variantě 

 
13/5.4  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“, týkající se pozemku parc. č. 
12/29,  k.  ú.  Horní  Datyně,  mezi  městem  Vratimov  a  XXXXX,  Vratimov‐Horní 
Datyně (15/17) 

    ‐ VIZ 16/13 
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13/7  podání návrhu na zahájení vyvlastňovací řízení části pozemku parc. č.   PK 710/1 
původ pozemkový katastr, o výměře 16 960 m2, k. ú. Vratimov, vlastnické právo 
XXXXX, Ostrava‐Muglinov na stavbu kanalizace 

    ‐ v řízení 
 
15/8  dluh XXXXX, Vratimov ve výši 43.955,23 Kč  
  ‐ bude se předávat k řešení exekutorovi 
 
15/10  dotace Sboru dobrovolných hasičů Horní Datyně ve výši 45.000 Kč 
    ‐ VIZ 16/16 
 
15/12  předfinancování  I. etapy  v projektu  „Odborné učebny  Základní  školy Vratimov, 

Datyňská 690“ 
  ‐ v řízení 
 
15/13  předfinancování projektu „Vzdělávání pro všechny v moderním duchu“ Základní 

škola Vratimov, Masarykovo náměstí 192, Vratimov  
  ‐ v řízení 
 
15/14  smlouvy  úplatné  a  bezúplatné  o  zřízení  služebnosti  inženýrské  sítě“  ke  stavbě 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň I. etapa“ 
  ‐ v řízení 
 
15/15  dotace ZIK ZAK Vratimov, z. s., ve výši 50.000 Kč 
  ‐ VIZ 16/15 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 11  
 
 
16/10    Žádost spolku POSPOLU při Základní umělecké škole Vratimov o poskytnutí dotace 
 
Mgr. Ing. Janků informoval zastupitele, že Finanční výbor navrhuje poskytnout dotaci ve výši 
80.000 Kč. 
 
Ing. Kiška  se  zeptal,  kolik bylo  v rozpočtu  schváleno na dotace.  Tajemnice odpověděla,  že  
800.000 Kč. Vyčerpáno je zatím 225.000 Kč. Ing. Kiška navrhuje snížit požadovanou dotaci o 
20 %. 
 
Starostka navrhuje schválit částku 100.000 Kč. 
 
Bc. Böhm dává protinávrh na částku 80.000 Kč. 
 
Ing. Kiška dává protinávrh na částku 90.000 Kč. 
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Ředitel  ZUŠ Vratimov  Petr Hemerle  uvedl,  že  v žádosti  a  příloze  je  vysvětleno,  jak  budou 
peníze  využity.  Jsou  pro  všechny  soubory  ZUŠ.  Dále  řekl,  že  spolek  POSPOLU  při  ZUŠ 
Vratimov  existuje  zhruba  15  let.  Financuje  aktivity  ZUŠ  Vratimov,  které  nejdou  přes 
účetnictví školy. 
 
Mgr. Kašička se zeptal, kolik je členů oficiálně zaregistrovaných. Petr Hemerle odpověděl, že 
zhruba 60 členů. 
 
Mgr. Kašička konstatoval, že se  jedná o děti a rodiče  jak z Vratimova, tak také Paskova. Ve 
Finančním výboru byla částka snížena oproti požadované z důvodu toho, že všichni členové 
nejsou jen z Vratimova. 
 
Ing. Kiška  řekl,  že  v dechovém orchestru  je  také  spoustu dospělých. Petr Hemerle  řekl,  že 
celkem je 141 členů. Ing. Kiška se zeptal, jak často žáci nacvičují. Petr Hemerle odpověděl, že 
zhruba 2x týdně.  
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Ing. Kišky 90.000 Kč: 
PRO: 9 
ZDR: 2 
 
Usnesení:     
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje  přidělení  dotace  z  rozpočtu města  Spolku  POSPOLU  při 
Základní umělecké škole Vratimov, Masarykovo náměstí 192/37, Vratimov,  IČ 26652803 ve 
výši 90.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 9, ZDR: 2 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi městem 
Vratimov a Spolkem POSPOLU při Základní umělecké  škole Vratimov, Masarykovo náměstí 
192/37, Vratimov, IČ 26652803. 
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/2  Rozbor hospodaření města Vratimova a jím zřízených příspěvkových organizací za rok 

2016 
 
Aleš Šklář řekl, že materiál byl projednán ve Finančním výboru. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  Rozbor  hospodaření  města  Vratimova  a  jím  zřízených 
příspěvkových organizací za rok 2016 dle předloženého návrhu.  
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/3  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2016 – Kulturní středisko Vratimov 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí materiál organizační složky Kulturní středisko Vratimov 
Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2016.          
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/4  Informace o finančních kontrolách prováděných ve II. pololetí roku 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o provedených finančních kontrolách za  II. 
pololetí roku 2016 dle předložené zprávy. 
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/5  Příprava  koupaliště  na  sezónu  2017,  stanovení  termínu  zahájení  sezóny  a  cen 

vstupného 
 
Starostka  řekla,  že  v usnesení  č.  16/5.3  je  termín  ukončení  provozu  koupaliště,  a  to 
10.09.2017. Dále řekla, že zahájení a ukončení sezóny na koupališti se nedá dopředu z důvodu 
počasí naplánovat.  
 
Místostarosta  řekl,  že  o materiálu  se  diskutovalo  na  schůzi  rady města.  Argumentem  pro 
termín  zahájení  a  ukončení  sezóny  je mimo  jiné  i  to,  že  velká  většina  zaměstnanců  jsou 
studenti  a  pracovníci,  kteří  si  již  dopředu  domlouvají  další  práci.  Po  uzavření  koupaliště  je 
proto nemožné všechny pracovníky sehnat a koupaliště otevřít. 
 
Mgr. Kašička se zeptal, jestli pracují na dohodu. Tajemnice řekla, že ano. 
 
Ing. Kiška se zeptal, koho všeho zaměstnává firma KELSIKO GROUP, spol. s r. o. Ing. Kašparová 
odpověděla, že město zaměstnává plavčíky, uklízečky, pokladníka atd. Firma KELSIKO GROUP, 
spol. s r. o. zaměstnává pracovníky ochranky.  Ing. Kiška měl výhrady k částce 150 Kč/hodinu, 
která se mu zdá být vysoká. 
 
Mgr. Čechová ještě upozornila, že v materiálu je napsáno, že firma se zabývá nejen ochranou 
objektu,  ale  také  jinými  činnosti,  a  to  přípravou  technického  zázemí,  údržbou  technického 
zařízení koupaliště, odstraňováním zjištěných závad na koupališti atp. 
 
Ing. Kašparová dodala, že správcem je pan Veselý a s firmou jsou uzavřeny 2 smlouvy. 
 
Aleš  Šklář  řekl,  že  v usnesení  je  zahájení  sezóny od 03.06.2017  a  v ceníku  je otevírací doba 
napsaná květen – září. Ing. Kašparová dodala, že v nadpisu ceníku je chyba, kterou opravíme. 
 
Starostka  dodala,  že  původně  se  koupaliště  otevíralo  v květnu,  ale  návštěvnost  byla malá, 
proto se posunula doba na měsíc červen. 
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Aleš Šklář ještě podotkl, že na zastupitelstvu se řešilo, že v září roku 2016 bylo krásné počasí a 
koupaliště bylo uzavřeno. Byl by nerad, aby tento problém nastal znovu a občané by si opět 
stěžovali. 
 
Místostarosta  řekl,  aby  byla  přenesena  pravomoc  na  radu města,  a  ta  otevření  koupaliště 
řešila operativně podle počasí. 
 
Starostka dodala, že rada města se může sejít a dohodnout se na otevření koupaliště. 
 
Ivo Kičmer řekl, že se mu líbí, že jsou určeny termíny zahájení a ukončení sezóny. V případě, že 
bude příznivé počasí, souhlasí s tím, aby bylo koupaliště pro veřejnost otevřeno. 
 
Mgr. Nitka  reagoval na poznámku Aleše Škláře, že právě  jemu  to na zasedání zastupitelstva 
města vadilo, že v září loňského roku bylo krásné počasí a koupaliště bylo uzavřeno. Podle něj 
jsou termíny jak zahájení, tak ukončení sezóny na koupališti v letošním roce dostatečné. 
 
Ing.  Kiška měl  dotaz,  jestli,  když  je  koupaliště  z důvodu  nepříznivého  počasí  uzavřeno,  se 
pracovníkům  platí  mzda.  Ing.  Kašparová  řekla,  že  mzda  je  vyplacena  podle  skutečně 
odpracovaných hodin.  
Ing. Kiška dává doporučení na  zahájení  sezóny od 01.06.2017 do 15.09.2017 a pakliže bude 
hezké  počasí,  aby  buď  rada  města  rozhodla  o  jeho  otevření,  nebo  někdo  z pověřených 
zaměstnanců MěÚ Vratimov. Myslí si, že by byl zájem i ze strany škol koupaliště v měsíci září, 
využít, pokud by bylo hezké počasí. 
 
Bc. Böhm se zeptal, jestli se voda v měsíci květnu ohřívá. Ing. Kašparová řekla, že ano.  
 
Starostka  ještě podotkla, že pokud bude mít někdo potřebu ze zastupitelů připravit materiál 
pro radu města k provozu koupaliště, zákon o obcích toto umožňuje. 
 
Ivo Kičmer navrhuje, ať rada města rozhodne podle počasí, kdy se koupaliště otevře.  
      
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o přípravě koupaliště na sezónu 2017.  
Hlasování: PRO: 10, ZDR: 1 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města bere na vědomí termín zahájení sezóny na koupališti k 03.06.2017. 
Hlasování: PRO: 10, ZDR: 1 
 
Usnesení: 
3.  Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  ukončení  provozu  koupaliště  v roce  2017  na 
10.09.2017, který bude posledním dnem provozu koupaliště. 
Hlasování: PRO: 10, ZDR: 1 
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Usnesení: 
4.  Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  poskytnutí  příspěvku  plavčíkům  po  získání 
kvalifikace „plavčík“ ve výši 2.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 10, PROTI: 1 
 
Usnesení: 
5. Zastupitelstvo města bere na vědomí upravený Ceník na  letní sezónu 2017 pro městské 
koupaliště dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/6  Vyhodnocení zimní údržby MK 2016/2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  Vyhodnocení  zimní  údržby  místních  komunikací 
2016/2017.  
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/7  Darování pozemku parc.  č. PK 586/5 o výměře 71 m2, k. ú. Vratimov ve vlastnictví 

XXXXX městu po realizaci stavby „Odkanalizování části Vratimova – lokalita Podlesí“ 
 
Starostka řekla, že se jedná o vypořádání majetkových vztahů po realizaci stavby kanalizace v 
lokalitě Podlesí. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města  rozhodlo o přijetí darovaného pozemku parc. č. PK 586/5  o  výměře 
71 m2 parcela zjednodušené evidence, zdroj parcely ZE; Pozemkový katastr v k. ú. Vratimov, 
zapsaného na LV č. 3180 ve vlastnictví XXXXX, Petřvald.  
Hlasování: PRO: 11 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města    schvaluje    Darovací  smlouvu  k  pozemku  parc.  č.    PK  586/5    o  
výměře 71 m2 parcela ve zjednodušené evidenci, zdroj parcely ZE; Pozemkový katastr v k. ú. 
Vratimov, zapsaného na LV č. 3180 mezi XXXXX, Petřvald a městem Vratimov. 
Hlasování: PRO: 11 
 
 
16/8  Žádost TC BIOCEL Vratimov, z. s. o poskytnutí dotace 
 
Mgr.  Ing. Janků  informoval zastupitele, že Finanční výbor navrhuje poskytnout dotaci ve výši 
120.000 Kč. 
 
V 15:51 h odešel Libor Svoboda. 
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Starostka  řekla,  že  po  diskusích  s místostarosty  dospěli  k závěru,  že  pokud město  finančně 
nepodpoří  spolky  jako  je  TC  BIOCEL  Vratimov  a  FC  Vratimov,  budou  tyto  postupně 
z ekonomických důvodů zrušeny, a to nemá město v úmyslu. Město buduje spoustu aktivit na 
stadionu, a proto má zájem, aby spolky na území města fungovaly. V minulosti byly spolky jako 
např. FC BIOCEL Vratimov podporovány sponzory. Nyní tomu tak není a  jsou odkazovány na 
města.  Bez  pomoci města  nejsou  schopny  fungovat. Město  však  bude  u  spolků  požadovat 
přístup k účetnictví, aby bylo patrno, že peníze jsou vynakládány efektivně. 
 
V 15:54 h přišel Libor Svoboda. 
 
Ing. Kiška vyzval  Ing. Václava Kupku, který  se dostavil na  zasedání  zastupitelstva města, aby 
poskytl zastupitelům informace o činnosti.  
 
Předseda spolku Ing. Václav Kupka uvedl, že TC BIOCEL Vratimov má celkem 7 hřišť, o které se 
musí  starat. Musí  také  zaplatit  trenéry,  provozní  náklady  atd.  Spolek má  úvěr  na  zděnou 
budou 1.000.000 Kč. Zbývá  jim  ještě  zaplatit 460.000 Kč. Pětičlenný výbor  řídí klub  zdarma. 
Spolupracují  hlavně  se ZŠ  Datyňská  s  Mgr.  Biolkovou.  Bude  rád,  když  bude  fungovat 
spolupráce mezi městem a také ostatními spolky. 
 
Ing. Kiška se zeptal, jak často bývají tréninky. Ing. Kupka řekl, že každý den v hale i na kurtech. 
 
Místostarosta dává protinávrh na 120.000 Kč. 
 
Bc.  Böhm  konstatoval,  že  v rozpočtu  bylo  800.000  Kč. Měli  bychom myslet  na  to,  aby  na 
všechny spolky peníze vyšly. 
 
Ing. Kiška dává protinávrh na 150.000 Kč. 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Ing. Kišky. 
PRO: 6 
ZDR: 5 
Protinávrh neprošel. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu místostarosty, a to 120.000 Kč. 
PRO: 11 
  
Usnesení:  
1. Zastupitelstvo města schvaluje přidělení dotace z rozpočtu města TC BIOCEL Vratimov, z. 
s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26529076 ve výši 120.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 11 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi městem 
Vratimov a TC BIOCEL Vratimov, z. s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26529076. 
Hlasování: PRO: 11 
 
16/9     Poskytnutí finančního daru na rok 2017 pro Péče srdcem, z. ú. 
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V 16:05 h odešel Ivo Kičmer. 
 
Starostka řekla, že sociálně‐správní odbor navrhuje poskytnout finanční dar ve výši 45.000 Kč. 
 
Místostarosta konstatoval, že rada města schválila částku, jako v loňském roce 30.000 Kč. 
 
Mgr.  Nitka  se  zeptal  z jakého  důvodu  je  požadavek  na  45.000  Kč.  Podle  předloženého 
materiálu organizace chce prostředky použít na kancelářské vybavení. 
 
Tajemnice  řekla, že v současné době se Péče srdcem, z. ú. starají o 7 klientů našeho města. 
V průběhu  roku  je pravděpodobné,  že počet  klientů naroste. Pracovnice  sociálně‐správního 
odboru vysoce hodnotí spolupráci s nimi.  
 
Ing. Kiška  konstatoval,  že nám populace  stárne  a péče o občana  je potřebná. On  s částkou 
45.000 Kč souhlasí. 
 
V 16:08 h přišel Ivo Kičmer a MUDr. Alice Dudová. 
 
Mgr. Nitka  řekl,  že  potřebnost  občanů  nezpochybňuje,  ale  peníze mají  být  poskytnuty  pro 
klienty, ale ne na vybavení kanceláře, na energie atd. Je to podpora organizace, ne klienta, ten 
si musí službu zaplatit. 
Mgr. Kašička řekl, že Péče srdcem, z. ú. žádají o navýšení dotace z důvodu špatné dostupnosti 
prostřednictvím veřejných dopravních prostředků, tedy na dopravu. 
 
Starostka  konstatovala,  že  spolky poskytují  služby  klientům  a  často pracují na hranici  svých 
finančních možností. Bylo by správnější, aby peníze dostávaly od státu. 
Starostka dává protinávrh na částku 30.000 Kč. 
 
Mgr. Nitka se připojuje ke starostce a dodal, že péče o klienta nebude  lepší, když  jim město 
poskytne finanční dar o 15.000 Kč větší. 
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu starostky, a to finanční dar 30.000 Kč. 
PRO: 11 
ZDR: 1  
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje  poskytnutí  finančního  daru  ve  výši  30.000  Kč  na  činnost 
neziskové  organizace  Péče  srdcem,  z.  ú., Mírová  98/18,  Ostrava‐Vítkovice,  IČ  04629531, 
zastoupené ředitelkou Janou Vávrovou. 
Hlasování: PRO: 11, ZDR: 1 
 
V 16:15 h odešel Aleš Šklář. 

 
 
 

16/11  Kupní  smlouva   mezi   prodávajícím   FC   Vratimov,  z.  s., U  Stadionu  838,   739 32  
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Vratimov,  IČ 26530821 a kupujícím městem Vratimov na prodej pozemku   parc. č. 
881/1, k. ú. Vratimov a  část pozemku parc.  č. 879/14, k. ú. Vratimov,  smlouva o 
smlouvě budoucí a právu provést stavbu ve smyslu ustanovení § 86 odst. 2 písm. a) 
a § 110 odst. 2 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu na pozemcích parc. č. 879/11 a 879/12, k. ú. Vratimov mezi městem Vratimov 
a FC Vratimov, z. s., U Stadionu 838, 739 32 Vratimov, IČ 26530821    

 
Starostka  řekla,  že  město  uzavíralo  různé  smlouvy  s FC  Vratimov.    Smlouva  o  věcném 
břemeni  je proto, aby město mohlo požádat o dotaci. Dále  řekla, že pokud se má město o 
areál na stadionu starat, mělo by být vlastníkem budov a pozemků. 
Po dohodě s FC Vratimov, který celou záležitost projednal na své schůzi, navrhuje, aby město 
pozemky odkoupilo. FC Vratimov vyšel městu vstříc, aby pozemek pod novou budovou byl 
větší. 
 
V 16:19 h přišel Aleš Šklář.  
 
Starostka  dále  informovala  zastupitele,  že  na  vypracování  studie  budovy  na  stadionu  byli 
osloveni 2 architekti. 
 
V 16:22 h odešla Bc. Hana Nevrlá. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy mezi prodávajícím FC Vratimov, z. 
s.,  U  Stadionu  838,  Vratimov,  IČ  26530821  a  kupujícím  městem  Vratimov  na  koupi 
nemovitých  věcí  v k.  ú.  Vratimov,  a  to  pozemku  parc.  č.  881/1  a  části  pozemku  parc.  č. 
879/14, která bude oddělena z pozemku parc. č. 879/14 v hranicích cca odpovídajících části 
vymezené  geometrickým  plánem  pro  věcné  břemeno  číslo  plánu  2391‐34/2015 
vyhotoveným Ing. Richardem Šotem dne 30.07.2015 dle potřeb nově vybudovaného hřiště a 
přístupu k němu  za cenu stanovenou ve znaleckém posudku znalce Ing. Petra Veverky, číslo 
posudku 5597/2017 z 06.03.2017 tj. 300 Kč/m2.  
Hlasování: PRO: 11, NEHLAS: 1 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje uzavření budoucí Darovací smlouvy  s FC  Vratimov, z. s., U 
Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821 na část pozemku parc. č. 879/11 a parc. č. 879/12, oba 
k. ú. Vratimov v rozsahu  jak budou tyto pozemky skutečně zastavěny novou stavbou tvořící 
zázemí pro koupaliště, FC Vratimov, z. s. fotbalisty  a další činnosti dle schválené projektové 
dokumentace  pro  tuto  stavbu,  nejvíce  však  v šíři maximálně  5 m  od  hranice  s pozemkem 
parc.  č. 879/13, k. ú. Vratimov po celé délce  tohoto pozemku. Přesná výměra darovaného 
pozemku  bude  představovat  skutečně  zastavěný  pozemek  novou  budovou  po  jeho 
geodetickém zaměření.   
Hlasování: PRO: 11, NEHLAS: 1 
 
V 16:26 h přišla Bc. Hana Nevrlá. 
 
 
Usnesení: 
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3.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  právu  provést  stavbu  ve  smyslu 
ustanovení § 86 odst. 2 písm. a) a § 110 odst. 2 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu s FC Vratimov, z. s., U Stadionu 838, Vratimov, IČ 26530821 na 
části pozemků parc. č. 879/11 a parc. č. 879/12, oba k. ú. Vratimov v části  maximálně do 5 m 
od hranice s pozemkem parc. č. 879/13, k. ú. Vratimov po celé délce tohoto pozemku. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
16/12    Kupní smlouva, vzorová Kupní smlouva, vzorová Budoucí kupní smlouva a vzorová 
               Budoucí darovací smlouva k investiční akci „Oprava MK – ul. K Hájence“ 
 
Starostka  řekla,  že  materiál  souvisí   se  stavbou  kanalizace,  rekonstrukce  a  oprava 
komunikace.  Pod komunikací jsou soukromé pozemky. 
 
Usnesení:   
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje  Kupní  smlouvu,  týkající  se  odkoupení  pozemku  parc.  č. 
1036/2 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 274 m2, k. ú. Vratimov za oboustranně 
dohodnutou  částku  50 Kč/m2,  která  byla  doporučena  zastupitelstvem města  v usnesení  č. 
5/17 ze dne 11.03.2015, tedy za celkovou cenu 13.700 Kč v rámci investiční akce „Oprava MK 
– ul. K Hájence“, mezi městem Vratimov a XXXXX, Havířov‐Podlesí. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  vzorovou Kupní  smlouvu pro odkup  celého pozemku  ve 
vlastnictví  fyzické  osoby,  který  je  dotčen  trvalým  záborem  v celé  své  výměře  v  rámci 
navrhované  opravy  místní  komunikace  ulice  K  Hájence  za  částku  50  Kč/m2,  která  byla 
doporučena zastupitelstvem města v usnesení  č. 5/17 ze dne 11.03.2015 v rámci  investiční 
akce „Oprava MK – ul. K Hájence“. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou Budoucí kupní smlouvu pro odkup části pozemků 
ve vlastnictví fyzických osob, které jsou dotčeny trvalým záborem v rámci navrhované opravy 
místní  komunikace  ulice  K  Hájence  za  částku  50  Kč/m2,  která  byla  doporučena 
zastupitelstvem města v usnesení č. 5/17 ze dne 11.03.2015 v rámci investiční akce „Oprava 
MK – ul. K Hájence“. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
4. Zastupitelstvo města schvaluje vzorovou Budoucí darovací smlouvu pro případné darování 
části  pozemků  ve  vlastnictví  fyzických  osob,  které  jsou  dotčeny  trvalým  záborem  v  rámci 
navrhované opravy místní komunikace ulice K Hájence v rámci investiční akce „Oprava MK – 
ul. K Hájence“. 
Hlasování: PRO: 12 
 
16/13    Revokace usnesení č. 15/17.2 ze dne 15.02.2017 s náhradou 
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Starostka poděkovala místostarostovi  a  Liboru  Svobodovi,  kteří  jednali  s XXXXX  a  vysvětlili 
mu  důležitost  jeho  souhlasu  v souvislosti  s realizací  stavby  „Odkanalizování  Vratimova‐
Horních Datyň – II. etapa“.  
 
Mgr.  Kašička  se  zeptal,  kolik  bude  stát  postavení  plotu,  který  požaduje.  Místostarosta 
odpověděl, že zhruba 40.000 Kč. 
 
Usnesení:  
1. Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 15/17.2 ze dne 15.02.2017 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva 
umístění a realizace stavby „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň,  II. etapa“, týkající se 
pozemku parc. č. 12/29, k. ú. Horní Datyně, mezi městem Vratimov a XXXXX, Vratimov‐Horní 
Datyně. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
16/14    Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o místních poplatcích 
 
Starostka  řekla,  že  obecně  závaznou  vyhláškou město  zlepšuje  podmínky  pro  občany  na 
vybudování předzahrádek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje Obecně  závaznou vyhlášku  č. 1/2017 o místních poplatcích 
s účinností patnáctým dnem po dni vyhlášení. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
16/15    Schválení veřejnoprávní smlouvy o dotaci ZIK‐ZAK na rok 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení:      
Zastupitelstvo města  schvaluje  Veřejnoprávní  smlouvu  o  poskytnutí  dotace mezi městem 
Vratimov a ZIK‐ZAK Vratimov, z. s., Frýdecká 377/61, Vratimov, IČ 26990865. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
16/16    Schválení veřejnoprávní smlouvy o dotaci SDH HD na rok 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
 
Usnesení: 
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Zastupitelstvo města  schvaluje  Veřejnoprávní  smlouvu  o  poskytnutí  dotace mezi městem 
Vratimov  a SH  ČMS –  Sbor dobrovolných hasičů Horní Datyně, Vratimovská 23, Vratimov‐
Horní Datyně, IČ 64122417. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
16/17    Kotlíkové dotace 
 
Starostka  řekla,  že na  základě požadavku Krajského úřadu Moravskoslezského  kraje,  který 
připravuje  2.  kolo  výzvy  na  poskytování  kotlíkových  dotací,  byl  zpracován  tento materiál. 
Příjemce dotace obdrží dotaci od Ministerstva životního prostředí, Moravskoslezského kraje 
a města  Vratimova. Moravskoslezský  kraj  bude  v rámci  2.  kola  poskytovat  dotaci  ve  výši 
7.500  Kč  na  občana.  Zastupitelstvo Moravskoslezského  kraje  bude  schvalovat  smlouvy  o 
spolupráci s jednotlivými obcemi na červnovém zasedání, požaduje proto schválení smlouvy 
zastupitelstvem města v termínu do 02.06.2017. 
 
Starostka a místostarostové si myslí, že by bylo nesprávné, aby se město na tom nepodílelo. 
Návrh města  je příspěvek ve výši 5.000 Kč na občana. Maximální částka za celé rozpočtové 
období by byla 500.000 Kč. 
 
Mgr. Ing. Janků řekl, že dotace by se poskytovaly z rozpočtu města až od roku 2018. 
 
Aleš  Šklář  řekl,  že  materiál  byl  probrán  ve  Finančním  výboru  a  členové  navrhují,  aby 
maximální částka na celé dotační období byla 1.000.000 Kč. 
 
Mgr. Kašička řekl, že peníze se dají zaplatit zpětně. Období je 15.07.2017–31.12.2018. 
 
Bc. Böhm dává protinávrh na 5.000 Kč na občana a maximální částku 1.000.000 Kč.  
 
Bc. Böhm navrhuje, aby byli občané informováni ve Vratimovských novinách, že je možno o 
dotaci  požádat.  Zeptal  se,  jestli  bude  vyčleněn  pracovník  úřadu,  který  žádost  pomůže 
občanům připravit? Mgr. Ing. Janků řekl, že žádosti se budou vyplňovat elektronicky. Krajský 
úřad doporučuje, aby pracovníci úřadu pomohli občanům žádosti vyplnit.  
 
Zastupitelé  hlasovali  o  protinávrhu  Bc.  Böhma  poskytnutí  dotace  5.000  Kč  na  jednoho 
občana, maximální  částka na rozpočtové období 1.000.000 Kč. 
PRO: 12 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  rozhodlo  vyčlenit  z rozpočtu města  pro  rozpočtové  období  2018–
2020  v rámci  tzv.  „Kotlíkové dotace  v Moravskoslezském  kraji“  finanční prostředky  ve  výši 
5.000  Kč  na  jednoho  žadatele,  maximálně  však  v celkové  výši  1.000.000  Kč  za  celé 
rozpočtové období.  
Hlasování: PRO: 12 
 
 
Usnesení: 
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2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  Smlouvu  o  spolupráci  při  realizaci  projektu  „Kotlíkové 
dotace v Moravskoslezském kraji“ mezi městem Vratimov a Moravskoslezským krajem, 28. 
října 117, Ostrava, IČ 70890692. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
16/18    Rozpočtové opatření č. III/2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. III/2017 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
Během zastupitelstva: 
 
Mgr. Kašička 

 Ulice Husova a Rodinná – není žádný sloup veřejného osvětlení. 
 
Ing. Kiška 

 Ulice K Hájence – díra ve vozovce výřez 2 m x 2 m, 8–10    cm do hloubky. Požádat 
Vratimovské  služby,  spol.  s  r.  o.,  aby  ji  zasypaly.  Místostarosta  řekl,  že  opravu 
provede OVaK v rámci prováděné opravy vodovodu. 

 Tatáž komunikace má na několika místech upadlé krajnice cca 30–40 cm do vozovky. 
 
Ivo Kičmer 

 Dotaz  na  starostku,  proč  v prosinci  vedení  města  nerozneslo  nakoupené  balíčky 
seniorům v sociálních zařízeních. Proč tomu v loňském roce tak nebylo?  
Starostka řekla, že to je nekoncepční a nespravedlivý systém.  
 

Bc. Nevrlá 

 Informovala  zastupitele,  že  ZIK‐ZAK  obsadily  5.  místo  na  mistrovství  Evropy  
v chorvatském Poreči. 

 Zeptala  se,  jestli  je  už  otevřeno  workoutové  hřiště  na  stadionu.  Starostka 
odpověděla, že zatím není. Bc. Nevrlá se dále zeptala, jestli bude nějaký provozní řád. 
Starostka řekla, že bude. 
Ing.  Kiška  se  zeptal  na  předpokládaný  termín  otevření  workoutového  hřiště.  Ing. 
Kašparová odpověděla, že zhruba v 06/2017. 
 

Bc. Böhm 

 Proč se kácely stromy podél ulice Frýdecká a Datyňská.  
Ing.  Palacká  řekla,  že  se  jednalo  o  napadené  stromy.  Budou  nahrazeny  novou 
výsadbou. 
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Mgr. Nitka 

 V souvislosti s vykácenými stromy a novou výsadbou dává podnět, aby se na pole za 
paneláky daly pro zimní období sněholamy. 
Starostka řekla, že se jedná o krajskou komunikaci. 

 Kdy bude zastupitelům předložena studie nové budovy na stadionu.  
Ing. Kašparová odpověděla,  že materiál bude připraven na  červnové nebo  zářijové 
zasedání zastupitelstva města. 

 
 
 
Starostka města 16. zasedání zastupitelstva města ukončila v 17:00 h. 
 
 
 
 
Ve Vratimově 19.04.2017 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Bc. Hana Nevrlá 
              Libor Svoboda 
 
 
 
 
 
 
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta                           
 
 
 
 
                         
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 
 
 
 
 


